

**ТАБЛИЦА ЗА РАЗМЕРА НА ОСИГУРИТЕЛНИТЕ ВНОСКИ ЗА ДОО В ПРОЦЕНТИ ЗА
ДЪРЖАВНИТЕ СЛУЖИТЕЛИ**

за лица, родени преди 01.01.1960 г.				за лица, родени след 31.12.1959 г.			Минимален и максимален размер на осигурителния доход
Година	За сметка на осигурителя	За сметка на осигурено то лице	общ %	За сметка на осигурителя	За сметка на осигурено то лице	общ %	За периода от 01.08.2026 г. до 31.12.2026 г.: Получените или начислените, но неизплатени брутни месечни възнаграждения по тези правоотношения, но върху не повече от 2 300 евро и не по-малко от 620,20 евро.
01.08.2026 г.	19,4 + ТЗПБ*	4,9	24,3	15,4+ТЗПБ*	3,9	19,3	
				За лицата избрали осигуряване във ф ”Пенсии” с увелич. вноска с размера на вноската за УПФ* (чл. 46 КСО в сила от 15.08.2015 г.)			
				15,4+ТЗПБ*+ 4	3,9+1	19.3+5.0	

За лицата направили избор по чл. 46, ал. 1 от КСО, увеличената осигурителна вноска 5 % се трансферира служебно във фонд "Пенсии" на ДОО.

Съкращения:

- * ТЗПБ – трудова злополука и професионална болест
- * МОД – минимален осигурителен доход по основни икономически дейности и квалификационни групи професии
- * УПФ – универсален пенсионен фонд
- * ППФ – професионален пенсионен фонд
- * ЗБДОО – Закон за бюджета на държавното обществено осигуряване